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MÖTESANTECKNING 

ABE 1-2023 

Datum 

2023-01-25 

Diarienummer 

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2023-01-25 

Plats för mötet: 
Konferensrummet Teknikringen 74D, plan 4 

Närvarande: 
Björn Berggren, Skolchef 
David Nilsson, vice skolchef 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Fredrik Johansson, proprefekt Byggvetenskap 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Karin Edvardsson Björnberg, vice forskarutbildningsansvarig (vice FA) 
Eva Liedholm Johnson, grundutbildningsansvarig (GA) 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Catherine Pimenta, HR-ansvarig 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Hampus Berg Mårtensson, Studeranderepresentant doktorander 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
 
Sofia Ritzén, Dekanus (deltog under punkt 2) 
Anna Finne Wistrand (deltog under punkt 2) 
 
Frånvarande: 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Anders Karlström, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
Studeranderepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 

2 Besök av dekanus och prodekanus 

Se separat presentation.  
 

Björn Berggren 

 

Sofia Ritzén 
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Dekanus Sofia Ritzén och prodekanus Anna Finne Wistrand besöker 
mötet med anledning av den pågående översynen av KTH:s 
anställningsordning. 
 
Dekanus har fått uppdraget om översynen av KTH:s styrelse, och 
arbetet har delats upp i olika delområden. Första steget i arbetet är 
ändringar i styrdokument avseende kallelseförfarande. Underlaget 
kommer att skickas på remiss under mars 2023. 
Efter detta planeras ändring i praxis avseende bedömning av 
handledarkvalifikationer, som sedan ska rapporteras till KTH styrelse i 
april 2023. 
 
Syftet är att identifiera styrkor och svagheter med nuvarande modell, 
och upprätta nya styrdokument/rutiner/processer om det behövs. 
Önskar även ge en ökad kännedom om anställningsordningen på KTH. 
 
Under mötet diskuteras bland annat frågor om svårighet att bli 
professor i mindre forskarutbildningsmiljöer, svårighet att rekrytera på 
biträdande lektors-nivå i en undervisningstung miljö. 
Prefekt lyfter att det är viktigt att adjunkter ska kunna söka till 
docenter, adjunktstjänst bör inte vara ett karriärstopp. 
 
Frågan om vem som kan söka docentur på KTH diskuterades också, 
likaså förväntningarna på en professur.  
 

3 Information från skolchefs-/rektors strategiska råd  

 
Skolchef informerar att lokalfrågan och ekonomin har dominerat 
diskussionerna. ABE-skolans ekonomi är stabil, men hänger ihop med 
backlogg för rekryteringar.  
 
Prorektor driver lokalfrågan på KTH, och skolorna har fått uppdraget 
att se över lokalbehovet och om det finns lokaler som kan sägas upp. 
Inväntar utredning gällande samtliga campusområdena. 
 
Skolchef har skickat uppdrag till prefekterna gällande det utökade 
utbildningsuppdraget, mötets deltagare diskuterar denna tillfälliga 
ökning av HST. 

Björn Berggren 

 

4 Ekonomi 

 
Ekonomiansvarig informerar att årsbokslutet inom kort bör vara klart 
och GVS granskar nu materialet. Granskning av riksrevisionen sker 
vecka 5.  
  
 
Informerar att ABE-skolan går 12 miljoner plus 2022. Skolans 
ekonomi är stabil.  
 
Myndighetskapitalsatsningen kvarstår, pågående diskussion om 
hantering. 

Ulf Arvidsson 
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SUHF är klart, inga större förändringar. 
 
Budgetarbetet påbörjas, deadline 28 februari 2023. Ekonomiansvarig 
är osäker om man kommer kunna börja använda nya budgetsystemet.  

5 HR 

 
HR-ansvarig tackar för input gällande utbildningen om rehabilitering 
och återgång till arbetsplatsen av Partsrådet. Mestadels positiv 
feedback.  
 
Informerar att det finns möjlighet att upphandla en utbildning Tidiga 
tecken som fokuserar på att motverka och förebygga sjukskrivningar. 
Mötets deltagare är positiva, HR-ansvarig går därför vidare med avrop.  
 
Kostnaderna för Avonovas tjänster har ökat markant har noterats i 
bokslutet. Översyn kommer att ske av HR och Ekonomi.  
 
Alla anställda (även doktorander) får nyttja Avonova och studenter 
använder Avonova studenthälsa. Prefekt lyfter att 
doktorandstipendiater hamnar utanför systemet.  
 
HR-ansvarig attesterar fakturorna från Avonova, HR behöver därför 
vara involverade i processen vid beställning. 
 
Medarbetarpulsen skickas ut den 7 februari 2023. KTH:s chefer får en 
genomgång av resultatet digitalt 16 februari 2023, välj ett av två 
tillfällen. Man behöver sedan se över hur man ska arbeta med detta 
praktiskt under APT-möten. 
 
HR-ansvarig påminner att arbete behöver utföras i Sverige. Statliga 
myndigheter har regelverk om detta. Uppmärksammats att KTH 
betalat för resor till KTH. KTH campus är arbetsplatsen och det är en 
privat angelägenhet när man reser till sin arbetsplats. 
Informationsinsats behöver göras framöver. 

6 GA/FA/LL 

 
GA önskar att berörda prefekter diskuterar med programansvariga för 
mastersprogrammen om utbildningsuppdraget från skolchef.  
 
GA har fått kännedom att rapporteringar inte inkommit i tid till Ladok, 
rutiner och praxis behöver ses över. Översyn behöver ske och 
uppdraget lämnas till utbildningskansliet.  
 
GA förbereder fördelning av programutvecklingsmedel för 
samhällsbyggnadsområdet 2023. 
 
Joakim Liljesköld deltar på kommande prefektmöte 8 februari för att 
ge lägesuppdatering gällande Framtidens utbildning. 
 

 

 

 

Catherine Abreu 
Pimenta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eva Liedholm Johnson  
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GA informerar att skolans prefekter, programansvariga och 
studierektorer kommer bjudas in till en workshop kring processer och 
rutiner för ett nytt kvalitetssystem, 16 mars. Dekanus och 
kvalitetssamordnare kommer att hålla i mötet.   
 
Vice FA informerar att forskarutbildningen behöver se över arbetet 
med Framtidens utbildning och dess principer. 
 
Skolchef har dialog med två personer som planeras arbeta med 
livslångt lärande. Kommer arbeta nära GA och vice GA. Återkommer 
med information.  
 
Ny FFA presenteras i februari 2023. Arbete med 
fakultetsförnyelseplanen kommer påbörjas, med en ny mall.  
 
Skolchef är skolans nya JMLA. Bemötandefrågan kommer bli tema för 
skolmöte med Anna Wahl. 

 

 

Karin Edvardsson 
Björnberg 

Björn Berggren  

 

7 Övrigt 

 
Sprängning i vid KTH:s lokaler i Kista den 24 januari 2023, vilket gav 
skador på EECS lokaler. Skolchef önskar därför se över skolans rutiner 
kring kris och säkerhet.   

 

  
  

Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 

 

  


